



**June 22nd 2020**

## **CWMDA Press release – Woodworking Technology Days (WTD 2020)**

### **A three-day industry event sponsored by the CWMDA – October 22-24 2020**

The members of the Canadian Woodworking Machinery Distributors Association (CWMDA) are joining to create a new that will take place simultaneously, from October 22 to 24 - 2020, in all their GTA showrooms. This combined effort will provide customers a unique and significant overview of the latest technology available from top manufacturers worldwide, with the possibility to attend several live demos. No other show or single event brings you as much!

Visit the Association's website to know more and register.

The CWMDA represents a group of major organizations in Canada and has been serving the Canadian Industry for well over 30 years. For more information, visit [www.cwmda-acdmb.ca](http://www.cwmda-acdmb.ca)

+++++

### **Woodworking Technology Days (WTD 2020) - Journées Technologie pour le Bois organisé par l'ACDMB du 22 au 24 Octobre 2020**

Les membres de l'Association Canadienne des Distributeurs de Machinerie à Bois (ACDMB) s'unissent pour créer un nouvel événement d'envergure qui se tiendra simultanément les 22, 23 et 24 octobre 2020 dans chacune de leurs salles de montre de la grande région de Toronto. Grâce à cet effort combiné, les clients auront l'opportunité de pouvoir assister à des démonstrations impressionnantes ainsi que de voir et apprécier une large variété d'équipement offrant la toute dernière technologie offerte par les grands fabricants mondiaux.

Visitez le site de l'Association pour en savoir plus et vous y inscrire.

L'ACDMB représente un groupe des plus importants distributeurs au Canada et est au service de l'industrie canadienne depuis plus de 30 ans. Pour plus d'information, visitez le [www.cwmda-acdmb.ca](http://www.cwmda-acdmb.ca)